## Contract No. HY/2014/07 Central Kowloon Route – Kai Tak West

## 25 August 2019

## KTW -- Volunteer Services to assist the operation of Chinese Medical Consultation Services

With the commitment to serve the community, apart from 2018, Central Kowloon Route – Kai Tak West (CKR – KTW) project team helped in the event of "Free Chinese Medicine Consultation & Health Talk" for the second consecutive year. Local community organizations in To Kwa Wan, Shanghai China Alumni H.K. Associations, the School of Chinese Medicine of the Hong Kong Baptist University (HKBU), China (Hong Kong) Association for Integration of Chinese-Western Medicine, and the Caring Society of Chun Seen Mei in Ma Tau Wai jointly organized the above event on 25 August 2019. CKR – KTW project team assisted throughout the event and served approximately 100 elders to receive the Chinese Medical Consultation services in a smooth and orderly manner.

## 啟德西一協助中醫義診義工服務

貫徹服務社群的理念,中九龍幹線一啟德西工程團隊繼 2018 年後,連續第 2 年協助土瓜灣區內 團體、滬港校友聯合會、香港浸會大學中醫學院、中國 (香港)中西醫結合醫師會、馬頭圍真善美 關懷協會等,舉辦「中醫義診暨健康講座」。在 2019 年 8 月 25 日活動當日,工程團隊協助讓約 100 名長者能夠順利地和有秩序地接受免費中醫義診服務。





